
 

 

 
 

Groep:   Derde Raadscommissie 
Datum:  2 juli 2024 

Uur:   19u05 – 19u40 

Plaats:   Dakcafé 
Aanwezig:  M. Cottenier, raadslid - voorzitter 

A. Ronse, R. Vandenberghe, P. De Coene, schepenen; 
M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, K. Byttebier , L. Maddens, S. Demeyer, R. 

Deseyn, H. Kints, M. Cattebeke, L. Claassen; raadsleden 

S. Van Dierdonck - notulist 
Verontschuldigd: T. Soens, N. Maghroud, L. Vercaemst, J. de Bethune 

Afwezig:  
Kopie:                --- 
Bijlagen:  --- 

 

 
2024_GR_00140 - Ombudsdienst - overeenkomst met Vlaamse Ombudsdienst - 

Goedkeuren 

 
2024_OR_00027 - Ombudsdienst - overeenkomst met Vlaamse Ombudsdienst - 

Goedkeuren 
 

Schepen R. Vandenberghe kadert de nota.  

 
Raadslid R. Deseyn vraagt naar de verdeelsleutel voor de financiering. Schepen R. Vandenberghe 

verwijst naar de forfaitaire vergoeding die opgenomen is in de nota. Deze bedraagt 0,05 euro per 
inwoner. 

Geen verdere vragen. 
 

2024_GR_00125 - Interlokale Vereniging Be-Part - Jaarverslag en jaarrekening 2023 - 

Goedkeuren 
 

Schepen A. Ronse licht de nota toe. 
 

Geen verdere vragen. 

 
2024_GR_00132 - Straatnaamgeving - Straatnamen: Bellemanplein - definitief 

Goedkeuren 
 

Schepen A. Ronse licht de nota toe. 

 
Raadslid N. Lybeer vraagt of er ook hulde gebracht wordt aan Peter Caessens. Schepen A. Ronse 

meldt dat dit zeker zal gebeuren. Er komt ook een beeldje ter nagedachtenis aan Peter Caessens op 
het Volksplein. 

 
Geen verdere vragen. 

 

 
 

 

Vergaderverslag 



 

 

2024_GR_00133 - Straatnaamgeving - Straatnamen: Gloriëttepad en Miradorpad - 

definitief goedkeuren 

 
Schepen A. Ronse licht de nota toe. 

 
Geen verdere vragen. 

 

 
2024_GR_00134 - Straatnaamgeving - Straatnamen: Vetexpad - definitief goedkeuren 

 
Schepen A. Ronse licht de nota toe. 

 
Geen verdere vragen. 

 

 
2024_OR_00022 - OCMW-vereniging W13 - Beslissingen van welzijnsvereniging W13 - 

verslagen van de raad van bestuur – Kennisname 
 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 

 
Raadslid L. Claassen vraagt waarom er bij W13 een directeurswissel werd doorgevoerd. Schepen P. 

De Coene antwoordt dat de wissel niet voorzien was. De huidige directeur gaat bij stad Roeselare 
werken. Er werd snel een procedure opgestart om te vermijden dat er in de periode na de lokale 

verkiezingen geen directeur en geen voorzitter zou zijn. De procedure werd opgestart onder 
begeleiding van een externe jury en HR-bureau Hudson. Er waren 11 kandidaten waarvan 2 geslaagd. 

Uiteindelijk werd Laura Vanslembrouck aangesteld als nieuwe directeur. 

 
2024_OR_00025 - OCMW-vereniging W13 - jaarrekening 2023 – Advies 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. 

 

Geen verdere vragen 
 

2024_OR_00028 - Vorming lokaal partnerschap Zuid-West-Vlaanderen i.f.v. 
activeringsbegeleiding voor de meest kwetsbare doelgroep - partnerschapsovereenkomst 

' t Pact – Goedkeuren 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. 

 
Raadslid N. Lybeer vraagt waarom de voorziene 3,6 VTE binnen de stad worden opgenomen en niet 

door het middenveld. Schepen P. Decoene geeft aan dat dit het huidige personeel is die al op deze 
projecten werkte. De taak blijft dezelfde, weliswaar met minder middelen. 

 

Geen verdere vragen. 
 

 
2024_OR_00026 - Buitenschoolse opvang De Puzzel - Huishoudelijk reglement - 

Goedkeuren 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. Hij merkt op dat het reglement strenger geworden is op vlak 

van afzeggingsbeleid. Dit is vooral in functie van de organisatie van de opvang op de vroege en late 
uren waar vaak weinig kinderen zijn.  

Schepen P. De Coene merkt op dat de financiering van de opvang in de toekomst een probleem 
wordt. Kortrijk krijgt 400.000 euro minder van Vlaanderen om de opvang te organiseren. Dit is 

aangekaart bij VVSG en ligt ter bespreking bij de Vlaamse Overheid. Ook Heilig Hart ontvangt een 

dotatie voor de organisatie van de opvang. Er lopen ook gesprekken met de koepel van de Katholieke 
scholen. Een betere financiering vanuit Vlaanderen is noodzakelijk voor de organisatie van de opvang. 

 



 

 

Schriftelijke vraag van raadslid L. Vercaemst: Is er een oplossing voor de werkende ouders na 18u30? 

 

Schepen P. De Coene antwoordt dat er na 18u30 geen opvang wordt aangeboden. Onderzoek leert 
dat er maar een zeer beperkte groep hier nood aan heeft (2 à 3 kinderen). Het is niet mogelijk om 

voor hen nog een extra shift te organiseren. Wel wordt er samen met de ouders naar andere 
oplossingen gezocht. Zo zijn er bvb. gesprekken met AZ Groeninghe om samen opvang te organiseren 

en zo kosten te delen. 

 
 

 
De notulist 

 
S. Van Dierdonck 
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